



Protokoll Styrelsen

Hampetorp-Odensbackens IF

Odenvallen, Odensbacken 2025-12-08, kl 19.00

Närvarande: Tony Olsson, Martina Stannisson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Veronica Hedgren & Helena Hiltunen.

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte.

§2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll godkänns.

§3 Ekonomi

Veronica redovisar det ekonomiska läget.

Herr har inte räknat med att vara med i futsallerie just nu.

Vi behöver lägga på lite aktivitetsavgifter till nästa säsong.

Försäljning bingoletter: Vi delar upp oss hur vi står i entrén till Odenhallen och säljer.

20/12 Tony fm ett par timmar

21/12 Jenny fm ett par timmar, Veronica em ett par timmar

22/12 Jenny 14.00-16.00, Martina 16.00-18.00

23/12 Helena 10.00-12.00, Pernilla em ett par timmar

§4 Anläggningsfrågor

Vi behöver ordna med belysning utanför rotundan och mot parkeringen då det är alldeles för mörkt. Tony ska höra sig för med Nepab.

Vi pratar om uthyrning av klubblokalen och att det har inkommit klagomål efter uthyrning gällande ordningen i klubbhuset. Vid uthyrning får alla muntlig information om vad som gäller, att man får ta det lite för vad det är (ett klubbhus med aktivitet) och hyra för endast 500 kr. Vi ska dock göra ett förtydligande i informationen som går ut via SMS när man hyr.

Tony har börjat skriva lite med kommunen om förutsättningarna angående att få anlägga en konstgräsplan.

§5 Odencupen

Anmälningssläget är bra, 34 lag är anmälda hittills. Den yngsta klassen är fulltecknad. Vi ska beställa 300 medaljer och 100 klisterlappar "Odencupen 2026". Vi ska beställa pokaler, Pernilla lägger beställningen. Vi pratar om vad vi ska ha som matchens liratpris. Spelschema och domare fixar Tony. Tony skickar även ut info till lagen om kiosk och sekretariatet.

§6 Övriga frågor

Vi pratar om hur vi kan göra för att alla barn ska känna sig delaktiga i sina lag och vikten av att det finns förståelse att fotboll är för alla, att det ska finnas en balans mellan mix och att lagen jobbar med olika indelningar vid träningar. Vi pratar om att ordna fler ledarutbildningar och att kommunikation mellan ledare och föräldrar är viktig.

§7 Nästa möte

Måndag den 29/12 kl 17.00 för att stämma av inför Odencupen.

§8 Mötet avslutas

Tony tackar och avslutar mötet.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen